
باقیمانــده از رقــابت هــای
والیبال قهرمانی امیدهای آسیا

–دکتر خدابخش استاندار اردبیل و نصیری معاون سیاسی و امنیتی
استاندار در همه بازی های تیم ملی ناظر بر رقابت دلاور مردان

ایران بودند.
-علی رغم استقبال تماشاگران از بازی های تیم ملی خوشبختانه با
مدیریت های انجام یافته ، مسابقات بدون کوچکترین حاشیه به پایان
رسید. زحمات نیروی انتظامی ، حراست اداره کل ورزش و جوانان و

حفاظت فیزیکی مجموعه ورزشی حسین رضازاده ستودنی بود.
-بهره مندی اردبیل از دو مجموعه ورزشی استاندارد یکی از مهم ترین

دستاوردهای این مسابقات بود.
-بر کسی پوشیده نیست که برگزاری آبرومندانه رقابت های والیبال
زیر 23 سال آسیا حاصل زحمات و تلاش هایی بوده که در یک سال گذشته
انجام پذیرفته است. زحماتی که دست اندرکاران اداره کل ورزش و
جوانان و اعضای هیات والیبال متحمل شده اند. نام همه زحمتکشان در

تاریخ ورزش اردبیل ثبت و به یادگار باقی خواهد ماند.
-مراسم اختتامیه و توزیع جوایز هر چند تاحدودی با تاخیر برگزار

شد ولی در مجموع برنامه ای شاد و قابل قبول بود.
-در جریان برگزاری رقابت ها و بعد از پایان آن حرف و حدیث هایی
در ارتباط با برگزاری مسابقات بوده و برخی ها خواسته یا ناخواسته
به آن دامن می زنند. شفاف سازی می تواند بر همه ادعاها خط بطلان

بکشد و واقعیت ها را روشن و آشکار سازد.
-اداره کل ورزش و جوانان در تجلیل از پیشکسوتان والیبال اردبیل و
ارج نهادن به زحمات چندین ساله خدمتگزاران صادق این رشته کار در

خور توجهی بود.
-لیدرها در هدایت تماشاگران به خوبی کار کردند. آنها با یک
انسجام خاص و با همکاری تماشاگران فضای خاصی به ورزشگاه می
بخشیدند و محیطی پر شور برای بالا بردن روحیه ملی پوشان فراهم می

آوردند.
-حضور وزیر ورزش و جوانان فرصتی بود تا مسؤولین ورزش گوشه ای از
نیازها و محرومیت های منطقه را به گوش وی برسانند. وزیر در
ارتباط با سالن دوومیدانی و افتتاح آن وعده آخر سال 96 را داد.
در ارتباط با این سالن با وعده های متعددی مواجه بوده ایم و

امیدواریم این بار وعده سلطانی فر به واقعیت تبدیل شود.
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-المان نصب شده در ورودی سالن رضازاده در سال های آینده یادآور
یکی از اقدامات مناسب مسؤولین استان خواهد بود و برای کسانی که

این رقابت ها را پیگیری کردند خاطره انگیز خواهد شد.
-برخی ها در مراسم توزیع جوایز برای قرار گرفتن در کادر دوربین
های عکاسی دو 50 متر را زیر 5 ثانیه می دویدند تا به خواسته

خودشان برسند.
-والیبال استان برای رسیدت به قله پیشرفت و تعالی به وحدت و یک
دلی نیاز دارد. اگر تمامی اعضای خانواده والیبال دست به دست هم
بدهند و شرایط برای فعالیت و مساعدت همه فراهم شود والیبال

اردبیل می تواند حرف های ززیادی برای گفتن داشته باشد.
والیبال در میان رشته های مختلف ورزشی از موقعیت خاص بهره می
برد. باز کردن پای افراد بد دهن و عصبی و از خود راضی و تهمت زن
به امور اجرایی این رشته در حرکت رو به جلو آن می تواند تاثیر

منفی داشته باشد.
-میزبانی اردبیل برای رقابت های والیبال امیدهای آسیا پیامدهای
زیادی برای منطقه داشت که نفوذ والیبال در خانه ها و علاقه مند

شدن خانواده یکی از نتایج آن می تواند باشد.
 


